

FEDERASYONLAR

Türkiye Şoförler ve
Otomobilciler Federasyonu
Türkiye Bakkallar ve Bayiler
Federasyonu
Türkiye Madeni Eşya
Sanatkarları Federasyonu
Türkiye Ağaç İşleri Esnaf ve
Sanatkarları Federasyonu
Türkiye Kahveciler,
Kiraathaneciler, Büfeciler
Federasyonu
Türkiye Elektrik, Elektronik ve
Benzerleri Teknisyenleri
Esnaf ve Sanatkarları
Federasyonu
Türkiye Terziler,
Konfeksiyoncular ve Giyim
Sanatkarları Federasyonu
Türkiye Berberler ve
Kuaförler
Federasyonu
Türkiye Berberler ve
Kuaförler
Federasyonu
Türkiye Lokantacılar,
Kebapçılar, Pastacılar ve
Tatlıcılar Federasyonu
Türkiye Umum Ayakkabıcılar
Federasyonu
Türkiye Firinciler
Federasyonu
Türkiye Kasaplar, Besiciler
Et ve Et Ürünleri Esnaf ve
Sanatkarları Federasyonu
Türkiye Sebzeciler,
Meyveciler
Seyyar Pazarcılar Esnaf ve
Sanatkarları Federasyonu

**ESNAF VE
SANATKARLAR**

ODALARI BİRLİKLERİ

●Adana ●Adıyaman ●
Afyon ●Ağrı ●Amasya
●Ankara ●Antalya ●Aydın ●
Balıkesir ●Bilecik ●Bingöl
●Bitlis ●Bolu ●Burdur ●Bursa
●Çanakkale ●Çankırı ●Çorum
●Denizli ●Diyarbakır ●Edirne
●Elazığ ●Erzincan ●Erzurum
●Eskişehir ●Gaziantep
●Giresun ●Gümüşhane
●Hakkari ●Hatay ●Isparta
●İcel ●İstanbul ●İstanbul
(Bil. Mad. Eşya) ●İzmir
●Kars ●Kastamonu ●Kayseri
●Kırklareli ●Kırşehir ●Kocaeli
●Konya ●Kütahya ●Malatya
●Manisa ●K. Maraş ●Mardin
●Giresun ●Gümüşhane
●Hakkari ●Hatay ●Isparta
●İcel ●İstanbul ●İstanbul
(Bil. Mad. Eşya) ●İzmir
●Kars ●Kastamonu ●Kayseri
●Kırklareli ●Kırşehir ●Kocaeli
●Konya ●Kütahya ●Malatya
●Manisa ●K. Maraş ●Mardin
●Muğla ●Muş ●Nevşehir
●Niğde ●Ordu ●Rize ●Sakarya
●Samsun ●Siirt ●Sinop ●Sivas
●Tekirdağ ●Tokat ●Trabzon
●Tunceli ●Şanlıurfa ●Uşak
●Van ●Yozgat ●Zonguldak
●Aksaray ●Bayburt ●Karaman
●Kırkkale ●Batman ●Şırnak
●Bartın ●Ardahan ●İğdir
●Yalova ●Karabük ●Kilis
●Osmaniye ●Düzce

TESK, yöneticileri en alt
birimden itibaren yargı
gözetiminde yapılan
demokratik seçimlerle
işbaşına gelen bağımsız 13
meslekli Federasyon, 82 Birlik,
3008 Oda, 491 meslek dalıyla
ülke düzeyinde ve yaklaşık iki
milyon üyeye sahip en büyük
sivil toplum kuruluşudur.

Sayı : 84970893-424-465/145
Konu : Kayıt Ücreti ve Yıllık Aidat Hk.

29.12.2023

BİRLİK VE FEDERASYONLARA 2023/145 SAYILI GENELGE

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat IŞIKHAN'ın 27/12/2023 tarihindeki basın açıklaması uyarınca; asgari ücret, 01/01/2024 – 31/12/2024 tarihleri arasında günlük brüt 666,75-TL. (altı yüz altmış altı lira yetmiş beş kuruş) olarak belirlenmiştir.

Buna göre, asgari ücret 01/01/2024 – 31/12/2024 tarihleri arasında aylık brüt 20.002,50-TL. olacaktır.

Kayıt ücreti ve yıllık aidatların 01/01/2024 – 31/12/2024 dönemini kapsayacak uygulama esasları ilgili açıklamaya göre Konfederasyonumuzca belirlenmiş olup; yazımız ekinde gönderilmektedir.

Bilgilerinizi ve genelgenin süratle odalarınıza iletilmesini ve uygulamanın mevzuat hükümlerine uygun olarak yürütülmesi hususunda gereğini önemle rica ederiz.

 e-imzalıdır

Soner BEKTAŞ
Genel Sekreter V.

 e-imzalıdır

Bendevi PALANDÖKEN
Genel Başkan

EKLER: 1. Kayıt Ücreti ve Yıllık Aidat Tablosu (1 Adet - 1 Sayfa)

01/01/2024 - 31/12/2024 TARİHLERİ ARASINDA ODALARCA TAHSİL EDİLECEK YILLIK AİDAT VE ODALAR, BİRLİKLER, FEDERASYONLAR VE KONFEDERASYONUN DÜZENLEYECEKLERİ VE ONAYLAYACAKLARI BELGELER İLE YAPTIKLARI HİZMET KARŞILIKLARINA İLİŞKİN TARİFELER

1. ODA GRUPLARINA GÖRE		KAYIT ÜCRETİ VE YILLIK AİDAT	HİZMET KARŞILIKLARI VE BELGE ÜCRETİ
I. GRUP ODALAR	Ankara, İstanbul, İzmir ve bu illerin büyükşehirde dahil tüm ilçelerinde	2.010,00-TL	201,00-TL
2. GRUP ODALAR	Ankara, İstanbul, İzmir ile Kalkınmada öncelikli iller dışında kalan illerin merkez ilçeleri ve büyükşehirde dahil ilçelerinde	2.010,00-TL	201,00-TL
	Merkez ilçe haricindeki diğer ilçelerinde	2.010,00-TL	201,00-TL
3. GRUP ODALAR	Kalkınmada öncelikli illerin büyükşehirde statüsünde bulunan iller ve büyükşehir belediyesi sınırlarına dahil tüm ilçelerinde	2.010,00-TL	201,00-TL
	Diğer illerin merkez ilçelerinde	2.010,00-TL	201,00-TL

2. MUAFİYET GRUBUNA GÖRE	KAYIT ÜCRETİ VE YILLIK AİDAT	HİZMET KARŞILIKLARI VE BELGE ÜCRETİ
1. 30/03/2013 tarih ve 28603 sayılı Resmi Gazetede yayımlanan özürlülük ölçütü, sınıflandırması ve özürlülere verilecek Sağlık Kurulu Raporları Hakkında Yönetmeliğe göre özürlü sayılanlar	2.010,00-TL	201,00-TL
2. Gaziler, şehit, gazi dul ve yetimleri		
3. Gelir Vergisi Kanununa göre vergiden muaf sayılan esnaf ve sanatkarlar		
4. Esnaf ve Sanatkar siciline kayıtlı kadın esnaf ve sanatkarlar		

3. ODALARIN, BİRLİK VE FEDERASYONLARA, BİRLİK VE FEDERASYONLARIN KONFEDERASYONA ÖDEYECEKLERİ KAYIT ÜCRETLERİNE İLİŞKİN TARİFELER	
I. Grup Odalar ve Birlikler ile merkez ve büyükşehirde dahil ilçelerinde (Federasyonlar bu gruba dahildir)	20.002,50-TL
Diğer ilçelerinde	10.001,25-TL
II. Grup Odalar ve Birlikler ile merkez ve büyükşehirde dahil ilçelerinde	15.001,88-TL
Diğer ilçelerinde	10.001,25-TL
III. Grup Odalar ve Birlikler ile bu illerin tüm ilçelerinde	10.001,25-TL

****Belge Onayı ve Hizmet Karşılığında Alınacak Ücretler:** Nispi olanlarda, belgede geçen değer binde onudur. Ancak bu miktar belge sahibi esnaf ve sanatkardan alınan yıllık aidat miktarını aşamaz.

****Ücret tarifelerinin Birliklerce onaylanması karşılığında belge satış fiyatına ilaveten her bir tarife için 201,00-TL onay ücreti tahsil edilecektir.**